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HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
46/1994. (IX 30.) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Seszták Miklós
miniszter úrhoz :

„ Mikor készül el az M49-es? II.”

címmel ,
amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miniszter úr előző kérdésemre adott válaszában az M49-esgyorsforgalmi út két szakaszán
megvalósuló munkálatokról adott tájékoztatást, amelyek a 491-es főutat érintik. információim
szerint, az eredeti elképzelések alapján a gyorsforgalmi út a 49-es főút melletti településeket
(Csenger, Pátyod, Póresalma, Ököritófülpös, Győrtelek, Kocsord, Mátészalka, Jármi,) kerül i
majd el, nem a 491-es főút által összekötött településeket . Az esetleges változásokról az érintettek
eddig még nem kaptak értesítést .

A csengersimai határátlépő kiépítése után a kamionforgalom a fenti településeket jelentősen
érintette . A közutak állapota nagymértékben megromlott, hiszen azokat nem nagyterhelés ű
forgalom számára építették. Az út melletti épületekben kimutatható károk keletkeztek, az
ingatlanok értékvesztése jelentős. A zaj és légszennyezettség lakosokat érint ő egészségügyi
hatásai is kedvező tlenek .

Fentiek miatt kérdezem Miniszter urat :

• A Kormány szándéka szerint pontosan melyek azok a települések, amelyeket a z
M49-es út elkerül?

• Hogyan kárpótolja a Kormány a 49-es főút mellett élőket?

Budapest, 2014 . szeptember .Z

Üdvözlettel:
dr . Legén

MSZP

C


	page 1

